
Město Kutná Hora 
Zápis z 1. zasedání OsV Kaňk v roce 2023 

konaného dne 8.2.2023   v 18:00 hod. v „Mozaika“ Kaňk, U Panské jámy č.p. 243 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomni: Ing. Max Kubát, Mgr. Jana Červená, Bc. Michal Hubrt, Bc. Jan Čermák, Adam Vančo, Eva 

Dušková 

Nepřítomni – omluveni:  Jana Benešová 

        -  neomluveni:  - 

Hosté:  - 

Člen RM, ZM: 

Prezenční listina tvoří přílohu č. 1 „Zápisu“ 

 

Program jednání:                

                                                 (tvoří přílohu č. 2 „Zápisu“) 

1) Jednání zahájil Ing. Max Kubát přivítáním přítomných. Po kontrole účasti konstatoval, že je 

přítomno šest členů  a OsV je usnášeníschopný. 

2) Jako zapisovatel byl určen ing. Max Kubát, ověřovatelkou zápisu paní Mgr. Jana Červená 

3) Ing. Kubát seznámil členy OsV s návrhem programu jednání. Program jednání byl doplněn o 

připomínky přítomných členů a schválen  všemi přítomnými členy OsV. 

 

4) Podněty na projednání v RM, ZM 

OsV nemá žádné podněty k projednání v RM, ZM. 

 

5) Podněty s žádostí o řešení odbory MěÚ 

5.1.) Kamenná zeď a vzrostlý strom u budovy bývalé radnice 

Prosíme OSM o sdělení, s jakým výsledkem byl prověřen podnět OsV ze dne 19.9.2022 týkající se 

a) stavu kamenné zdi u budovy bývalé radnice směrem do ulice Za Poštou (vydrolené spáry, místy 

vypadané kameny, nebezpečí zřícení některých částí). 

b) vzrostlého stromu u zadní části budovy bývalé radnice, viditelný z ulice U Radnice od bývalé vodní 

plochy. Strom roste těsně u budovy a dosahuje výškově až ke střeše. Domníváme se, že dochází k 

zastínění oken a poškozování fasády. 

OSM přijetí podnětů potvrdil s tím, že stav prověří a bude OsV informovat, dosud bez odpovědi. Ve 

41. týdnu r. 2022 byla zeď ohraničena výstražnou páskou. 

 

5.2.) Rekonstrukce komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká 

Prosíme OI o sdělení 

- byla firmou ARTENDR odevzdána projektová dokumentace ve stupni DSP? 

- byla tato dokumentace schválena a bylo požádáno o stavební povolení, příp. zda je SP vydáno? 

- je v DSP zahrnut i návrh dešťové kanalizace? K této otázce uvádíme, že dne 23.3.2022 byl podepsán 

dodatek č. 1 smlouvy s firmou ARTENDR, ve kterém měl být rozšířen předmět plnění o návrh 

dešťové kanalizace, tím prodloužen termín plnění o 1 měsíc (do 23.4.2022) a cena zvýšena o 46 tis. 

Kč bez DPH. 

Dodatek č. 1 byl uzavřen na základě usnesení RM č. R/237/22, které bylo přijato v den podepsání 

dodatku č. 1 a zároveň v den, kdy měla být DSP odevzdána. Dle důvodové zprávy k tomuto usnesení 

byl návrh dešťové kanalizace výslovný požadavek OsV Kaňk. Dodatek č. 1 však obsahuje pouze 

prodloužení termínu plnění a zvýšení ceny, ne však rozšíření předmětu plnění o návrh dešťové 

kanalizace. 

 

5.3.) Rekonstrukce komunikací Kaňk 1. etapa (ulice „pod kostelem“) 

Prosíme OI o sdělení zda 

- je uvažováno s vypracováním DPS na nedokončené úseky? 

Dle dřívějších informací je na nedokončené úseky zpracována DSP a SP je vydáno. Rekonstrukce 



není provedena v ulicích Nad Baštou, K Úvozu, Libenická k odbočce do ulice Důlní a spojka pod 

kostelem mezi ulicemi Libenická a U Panské jámy. Na zpracování DPS těchto komunikací bylo 

přijato usnesení RM č. 479/20, bod b) z 15.7.2020, termín splnění do 31.12.2020. Usnesení RM č. 

479/20 z 15.7.2020 bylo v bodě b) zrušeno usnesením RM 237/21 ze dne 7.4.2021. Se zrušením 

usnesení RM 479/20 vyslovil OsV nesouhlas a vzniklou situaci rozporoval písemně 12.8.2021. Dosud 

bez odpovědi. 

 

5.4.) Veřejné osvětlení k fotbalovému hřišti 

Dotaz na OI: Je uvažováno s realizací v letošním roce? 

Dle informací má být do 28.2.2023 vypracována DPS. Předpokládáme, že SP je vydáno 

 

5.5.) Obnovení vodní plochy (rybníčku) na pozemku p.č. 240, k.ú. Kaňk 

Na poradě vedení města dne 21.9.2022 bylo usnesením PV/22/37/13 uloženo Technickému oddělení 

Odboru správy majetku dohledat materiály pro přípravu finanční náročnosti obnovení vodní plochy 

na Kaňku. 

Prosíme o informaci, v jaké fázi je plnění výše uvedeného usnesení. 

 

5.6.) Žádost o odstranění (přemístění) 2 ks kontejnerů na sklo 

Opakovaná žádost na TO – Ing. Hladíkovou. 

Jedná se o dva kontejnery na sklo umístěné v ulici Vavřinecká poblíž č.p. 332. Kontejnery byly na 

toto místo umístěny v polovině listopadu 2022 bez předchozí konzultace s místními občany. Dle 

informací se jedná o dočasné umístění, než bude připraveno stálé stanoviště v Kutné Hoře. 

Důvodem žádosti je výměna vodovodního řadu v ulici Vavřinecká, která bude v dohledné době 

prováděna v těsné blízkosti uvedených kontejnerů a vzhledem k nedostatku místa budou kontejnery 

překážet při provádění prací. Dalším důvodem je, že umístění kontejnerů pouze na jeden druh odpadu 

je nesystémové, kontejnery jsou využívány minimálně a občané si na jejich umístění stěžují. 

OsV doporučuje kontejnery umístit dočasně na některé již stávající stanoviště, než bude připraveno 

stanoviště trvalé. 

 

6) Podněty s žádostí o projednání vedením města 

OsV nemá žádný podnět k projednání vedením města. 

 

Bod č. 6 jednání byl ukončen  v 19 hod. a bylo pokračováno diskuzí nad informacemi – viz bod 7) 

programu. 

 

Zapsal:    Ing. Max Kubát       

         

Ověřovatelka: Mgr. Jana Červená       9.2.2023 

 

Diskuze 

(příloha č. 3 k zápisu z jednání OsV dne 8.2. 2023) 

Bod 7) programu týkající se diskuze nad informacemi o činnosti OsV a odpověďmi odborů MěÚ na 

podněty OsV určený především jako informace pro členy OsV a obyvatele Kaňku. Aktuální 

informace byly průběžně zveřejňovány na FB OsV a na webových stránkách OsV 

(www.kank.kutnahora.cz). 

 

7.1.) Zřízení OsV 

 Usnesením č. Z/623 zřídilo Zastupitelstvo města Kutná Hora osadní výbory pro jednotlivé 

městské části, tj. i pro Kaňk. Uvedeným usnesením bylo pro osadní výbor Kaňk stanoveno 7 členů a 

to: 

Max Kubát, Jana Červená, Jana Benešová, Michal Hubrt, Jan Čermák, Adam Vančo a Eva Dušková. 

Předseda (předsedkyně) OsV Kaňk nebyl(a) ZM jmenován(a). 

http://www.kank.kutnahora.cz/


7.2.) Výdej nádob na plast a papír domácnostem, třídění odpadů 

 Další výdejní termíny budou vyhlášeny na jaře r. 2023. 

 Dle webových stránek města bylo dosud vydáno 1 768 nádob, toho na papír 852, na plast 916 

z celkového počtu 3 000, které mělo město k dispozici. Obyvatelům Kaňku bylo k 17.10.2022 vydáno 

celkem 230 ks nádob bez rozlišení druhu. Z nich bylo zatím při prvních svozových dnech použito 

125 (74 ks na plast a 51 na papír). Je vidět, že ne každá domácnost nádobu za měsíc naplní, příp. ji 

obyvatelé zapomenou připravit ke svozu. V současné době (informace k 2.2.2023 – ing. Hladíková 

TO MěÚ) bylo svezeno 188 nádob, z toho 83 nádob na papír a 105 nádob na plast. Je vidět, že třídění 

odpadů má na Kaňku vysokou úroveň. 

 

7.3.) Průjezd vozidel přes Kaňk 

 Reálný průjezd vozidel přes Kaňk je po přenastavení kamery opět pravidelně zveřejňován 

provozovatelem. OsV tyto počty sleduje a pravidelně zveřejňuje na webových stránkách OsV. 

 V r. 2023 přejelo přes Kaňk obousměrně 2 441 021 všech vozidel, tj. 6 927 vozidel/den, z toho 

osobních vozidel a dodávek 2 341 321, tj. 6 632/den. Počet nákladních vozidel a souprav obousměrně 

činil 99 700, tj. 295/den. 

 Výsledky jsou zkresleny nefunkčním měřičem okamžité rychlosti v listopadu (6 dní) a v 

prosinci (20 dnů). 

 

7.4.) Hodnocení činnosti OsV za rok 2022 

 Jedná se o poměrně obsáhlý materiál, který byl rozdělen na tři části, třetí část se týkala pouze 

komunikací. Jednotlivé části byly postupně zveřejňovány na webových stránkách OsV s upoutávkou 

na FB a v papírové formě umísťovány do vitríny u bývalé radnice. 

 

7.5.) Zimní údržba, poruchy veřejného osvětlení 

 K problémům docházelo v období, kdy OsV nebyl ustanoven, tj. od komunálních voleb v září 

2022 do 31.1.2023. I v této době se občané na členy OsV obraceli s následujícími požadavky: 

- v první polovině prosince na úklid sněhu z komunikací 

- v lednu na opravy veřejného osvětlení 

 Na dočasnou neexistenci OsV byli při požadavcích občané Kaňku upozorňováni, přesto se 

„bývalí“ členové OsV snažili požadavky řešit prostřednictvím MěÚ nebo TS. Zároveň je však právem 

každého občana vznášet na MěÚ, příp. TS požadavky a žádat řešení. Především se jedná o nahlášení 

poruch VO. Mnohdy se členové OsV o těchto poruchách nedozví, pokud nejsou přímo v oblasti jejich 

bydliště, nebo pokud na ně nejsou upozorněni občany. 

 

7.6.) Participativní projekt Panuj Hoře 

 V letošním roce se OsV nezúčastní žádným projektem. Jednak se OsV o vyhlášení projektu 

dozvěděl se zpožděním, jednak nebyl připraven žádný smysluplnný podnět ani vlastní, ani od občanů. 

Nezanedbatelným důvodem byla i pracovní vytíženost členů OsV na přelomu roku, která pokračovala 

i v měsíci lednu. 

 Je však naděje, že finanční prostředky se kterými se v případě úspěchu počítá pro Kaňk budou 

na Kaňku investovány. Po poradě vedení TJ Sokol Kaňk s OsV přihlásila TJ vlastní projekt na 

vylepšení zařízení pro volnočasové aktivity, především dětí, u fotbalového hřiště. 

 OsV přeje TJ úspěch a projekt podpoří jeho šířením a doporučením o hlasování pro tento 

projekt. 

 

 

V Kaňku 9.2.2023 

 

         Ing. Max Kubát  

 


